
Podnet  č. 3/2018   
 

 

1. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 16.2.2018  

 
 

Tomko: 

Podnet je ohľadom amfika. Občan sa ma spýtal, že či som sa bol pozrieť na to pódium. Prešiel 

som sa tam predvčerom, mal pravdu, všetky tie dosky sú v takom stave, že ich budeme 

musieť asi na jar meniť. Neviem, akú majú trvanlivosť, ale určite ten náter, ktorý tam bol 

ochranný náter na tie dosky na to pódium  nebol tam v takom množstve, ako mal tam byť, 

lebo tie dosky tam sú doslovne, už sa prepadávajú. Choďte sa tam pozrieť. On navrhuje, či to 

ešte má zmysel nejakým spôsobom zakrývať to pódium nejakou fóliou, alebo na jar bude 

musieť dôjsť k výmene všetkých dosák na tom amfiku, lebo tam môže dôjsť k úrazu. 

 

PhDr. Čižmár: 

Berieme to ako podnet, ale túto vec sme riešili aj v minulom roku. Čiže pravidelne sa koná 

údržba, len sa koná v čase, keď už je na to spôsobilé počasie.  

 

Tomko: 

Takže, nebudeme ako v minulosti dajakou plachtou zakryť to, žeby to sa nepoškodzovalo. 

 

PhDr. Čižmár: 

Plachta bude nainštalovaná. 

 

Tomko: 

Ale nie vrchná, dolná. Horná ide preč na zimu, ale dolná na tie dosky. Čo je lacnejšie tá 

plachta, alebo tie dosky nové tam kupovať každý rok? 

 

PhDr. Čižmár: 

Tak nie je to zase o tom, aby sa kupovali každý rok, pán poslanec. To technické riešenie je 

nastavené také, aby bolo čo najtrvácnejšie. 

 

Tomko: 

Poisťujeme tam tých tanečníkov, keď tam zlomí nohu? 

 

PhDr. Čižmár: 

Stále na začiatku sezóny bola urobená údržba, náter tak, aby to pódium spĺňalo podmienky na 

vystúpenia súborov, skupín a aby tie vystúpenia boli bez zranení. Čiže, nemusíš sa obávať, 

stále to bolo riešené tak, aby sme predchádzali. 

 

Tomko: 

Máme tam správcu parku, poprosím ťa, nech sa tam pôjde pozrieť a fakt nech to nafotí.  
 

 

 

 

 

Určené: 

- Technické služby mesta 


